
 
 

Schriftelijke vraag gesteld door de heer Hacken: Brief aan de handelaars naar 

aanleiding van de ramadan 

 

Hoewel het voorstel van de gemeente om markeringen aan te brengen voor de sociale 

afstandsregels positief is, waarom werd dit dan pas voorgesteld ter gelegenheid van de 

ramadan en niet algemener in het kader van de coronacrisis? Terwijl het voorstel al aan het 

begin van de crisis werd gedaan, werd het in elk geval niet formeel vastgelegd in een officiële 

brief. 

 

 

 

Antwoord van de heer Spapens: 

 

Geacht gemeenteraadslid, 

 

We hebben verschillende brieven en mails gestuurd naar de handelaars. 

 

We hebben inderdaad niet voor 15 april voorgesteld om de afstandslijnen te trekken, omdat we 

enerzijds duidelijkheid wilden betreffende de opening van de winkels en anderzijds andere 

prioriteiten hadden voor de gemeentewerkers bij het begin van de crisis. 

 

Daarom hebben we de markeringen pas voorgesteld toen we aan de vraag konden voldoen. 

 

De brief in kwestie was gericht aan alle winkeliers en wees zowel op de afstandsmaatregelen 

als de goede praktijken die moesten worden ingevoerd om iedereen de mogelijkheid te bieden 

zijn eten te kopen in de winkels van onze gemeente (spreiding van de aankopen, beperking van 

de uitgestalde producten, bestellingen, ...). 

 

 

 

 

 


